## 马尼拉机场转机提示

Dear Valued Travel Agents,

各位尊敬的代理人:

As we resume our flights, we will operate in the following airport terminals in Manila.

我们的航班正在陆续恢复中,目前,马尼拉机场航站楼的运作有如下 变更,敬请留意。

NAIA terminal 1	DEPARTURE of ALL INTERNATIONAL flights
1号航站楼	所有 <mark>国际</mark> 航班: <mark>出发</mark>
	ARRIVAL of all INTERNATIONAL flights;
NAIA terminal 2	所有 <mark>国际</mark> 航班: <mark>抵达</mark>
2 号航站楼	Departure and arrival of all domestic flights
	国内航班:出发及抵达

Please arrive:

请提醒旅客提前抵达机场:

4 hours prior to departure from Manila (INTERNATIONAL);

从马尼拉机场出发的国际航班,请至少于飞机起飞前 4 小时抵达机场;

3 hours prior to departure from Manila (domestic) and other airports.

从马尼拉及其他机场出发的国内航班,请至少与飞机起飞前3小时抵达机场。

Transit Passengers:

## 转机乘客:

TRANSIT OPERATION from INTERNATIONAL TO INTERNATIONAL flights is temporarily suspended UFN as instructed by the DFA until further notice.

根据有关部门要求,目前马尼拉机场暂停国际航班对国际航班的中转服务。

Thanks for your kind understanding and corporation. We will keep monitoring and update further information.

感谢广大代理的支持与配合。我们将会密切关注事态发展,并第一时间发布相关消息。

## 菲律宾航空公司中国区